
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 26. november 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 46
Har ministeriet selv eller andre institutioner beregnet den såkaldte undervis-
ningseffekt på gymnasiale skoler i Danmark inden for de sidste 10 år? Under-
visningseffekt er et udtryk for, hvor meget en elev løftes af undervisningen vist
ved sine prøveresultater i forhold til de forventninger, man har til elevens re-
sultat baseret på sociale faktorer.
a. Hvis ja, giver tallene anledning til at tro, at flere økonomiske ressourcer til
gymnasierne vil løfte eleverne i højere grad?
b. Hvis nej, vil ministeriet få foretaget en måling af gymnasiernes undervis-
ningseffekt eller alternativt udlevere data til andre med henblik på at lave en
sådan analyse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Krarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Krarup@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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